
 

 
 
 
 
 

 
Verduidelijking naar aanleiding van berichtgeving ontwikkelingen huisves�ng vo Maastricht 
 

Beste leerlingen, ouders/verzorgers, medewerkers,  

 
Vorige week hebben jullie een nieuwsbrief ontvangen over de onderzoeken naar loca�es waar 
scholen gebouwd zouden kunnen worden in de toekomst. De onderzoeken zijn op 4 loca�es gericht. 
Het krantenar�kel van vorige week in De Limburger hee� hier mogelijk onduidelijkheid veroorzaakt. 
Door de feiten nog een keer op een rij te zeten, nemen we eventuele onduidelijkheden graag weg.  
 
Er is nog niets besloten. Wel voeren wij nu haalbaarheidsonderzoeken uit naar de volgende loca�es:  
1. Nieuwbouw op het terrein aan de Groene Loper tussen de Regentesselaan en de Adelbert van 

Scharnlaan voor de nieuwe school voor vmbo en prak�sche havo;  
2. Nieuwbouw op het terrein aan de Oude Molenweg voor het Porta Mosana College;  
3. Nieuwbouw/uitbreiding op het terrein aan de Eenhoornsingel voor het Sint-Maartenscollege; 
4. Uitbreidingsmogelijkheden op het terrein en het gebouw aan de Nijverheidsweg voor het 

Bernard Lievegoed College.  
 
De toekoms�ge huisves�ng van het onderwijsaanbod voor NOVO College (Eerste Opvang 
Anderstaligen), Terra Nigra en het voortgezet speciaal onderwijs worden ook nog onderzocht.   
 
De volgende stap: besluitvorming over huisves�ng 
De onderzoeken worden in het eerste kwartaal van 2024 afgerond. Als uit de onderzoeken blijkt dat 
het (technisch) haalbaar en betaalbaar is om op deze loca�es onze scholen te ves�gen, dan verwerkt 
de gemeente dat in het integraal huisves�ngsplan voortgezet onderwijs (IHP VO). Als blijkt dat een 
loca�e niet geschikt is, dan vindt opnieuw overleg plaats. 

De besluitvorming over de huisves�ng is defini�ef als de gemeenteraad het huisves�ngsplan voor alle 
scholen (IHP VO) vaststelt. Bij LVO wordt het huisves�ngsplan bij de medezeggenschapsraden van de 
Maastrichtse scholen voorgelegd ter advies.  

 
Wat gebeurt er de komende jaren? 
We realiseren vier scholen in Maastricht waar iedere leerling een goede plek hee�. De komende 
jaren betekent dit veranderingen voor al onze scholen. Het is nog niet bekend wanneer welke 
stappen worden gezet. Om een planning te kunnen maken, is het nodig om eerst te weten welke 
loca�es uiteindelijk worden gekozen en wanneer deze loca�es voor gebruik gereed zijn.  
 
In 2024 vindt de besluitvorming over de loca�es en de planning van de nieuwbouwprojecten plaats. 
Dan kunnen we jullie ook zeggen welke stappen we de komende jaren zeten en in welke volgorde. 
De komende jaren gaan al onze scholen stappen zeten, die voor en na 2027 kunnen zijn. Het komend 
schooljaar verandert er voor de leerlingen niets, dat weten we zeker.    
 



 

 
 
 
 
 

Vragen welkom 
Over de ontwikkelingen houden we u op de hoogte via onze nieuwsbrieven. We zeten belangrijke 
stappen en beseffen dat iedere stap ook spannend kan zijn. Als u vragen hee�, kunt u bij de 
betrokken rector terecht.  
 
 
Met vriendelijke groeten,  
 
Petra Stuit, rector VMBO Maastricht, Novo College en Terra Nigra 
 
 
Mede namens:  
Paula Corsten, rector Sint-Maartenscollege  
Patricia Hanssen, rector Bernard Lievegoed College  
Peter-Mathijs Linsen, rector Bonnefanten College  
Tim Neutelings, rector Porta Mosana College  
Eugène Bernard en Sandra Holtjer-Mols, college van bestuur 

 

 


